
Skolebestyrelsesmøde 

1. november 2023 kl. 17.00 – 19.30 

Deltagere: Fra elevrådet: Zubaidah, Haley, Lærke og Nora. Medarbejdere: Betina og Nanna og 
bestyrelsesformand Søren L, skoleleder Søren K og pæd. leder Sarah. 

1. Orientering Økonomi, bilag. Søren KC 

Orientering og drøftelse 

Søren fremviser skolens seneste oversigt over økonomien.  

2. Elevråd – oplæg og debat (bl.a. om skærme) 

Både det store og det lille elevråd er repræsenteret i dag.  

o Computer i frikvartererne ønskes, så lektierne kan laves i frikvartererne. 
o 8.klasse ønsker musik så de kan danse. 
o Lave et lektieområde på skolen. 

Kommentar fra forældrebestyrelsen; Det prioriteres, at man skal være sammen socialt. Der er 
forståelse for elevernes argumenter, men skærm-frie frikvarterer fastholdes. 

Stor ros for elevrådets arbejde. 

Elevrådet sendes retur med forslag om en lektiecafé. Der arbejdes videre på, at der bliver musik i 
frikvartererne. Elevrådet får oplyst, at de skal fremkomme med et designforslag til samlingssalene 
og andre områder på skolen, som kunne laves til lækre områder. Særligt i udskolingen. Der bliver 
en fag-uge i uge 5, som hovedsageligt bliver praktisk-uge i samarbejde med EUC Nordvest 
Erhvervsuddannelserne. Dette kommer der mere ud om efter jul, når erhvervsforum er involveret 
også. 

Elevrådet nævner, at der har været uro i skoven nær skolen.  

Faglokaler: Argumenter for ingen faglokaler: Lockersskabe er for små, taskerne er tunge, 
irriterende at man skal gå til næste time, savner et fællesskab i klassen (piger og drenge opdelt), 
der ønskes et særligt sted til hver klasse om morgenen. 

Ophæng af alle skemaerne ved lockersskabene 

Elevrådet ønsker at få klippeklisterdag i hver sit faglokale, dette tilgodeses. 

3. Grill og Gløder. Anja og Søren L 

Søren og Anja tager sig af denne opgave. 

 



4. Forældrerådspjece. Betina og Søren L 

Udsat 

5. Status sammenlagte 5. klasser Søren KC 

Lærerne melder, at det går rigtig godt med den nye sammenlagte 5.klasse. Ingen elever er 
flyttet skole. 

6. Evaluering minisamfund uge 41 Søren KC 

Der er ønske om, at værkstederne var tilpasset aldersgrupper i stedet for, at det bredte sig fra 
0.-9.klasse. De store skulle lidt for meget være hjælpere for de små, hvilket elevrådet ikke 
syntes var så sjovt. Der var sjovere værksteder sidste år. Der måtte godt være et par dage til 
at vælge mellem værkstederne. 

Der efterlyses en oversigt over alle værkstederne, og hvor de forskellige værksteder var henne. 

God ide med at rydde op lige efter Åbent Hus. 

7. Vedtagelse af værdi/ordensregler, bilag Søren KC 

Vi er ikke beslutningsdygtige i bestyrelsen, så punktet udsættes. 

8. Årsplan skolebestyrelsen – to bilag til drøftelse – hvilken model foretrækkes? Søren KC 

Der er udvalgt en model, som vi arbejder efter. 

9. Kvalitets- og udviklingsdialog med politikerne 

Den 30. november kl. 15-18 på 10. klassecenteret, Gl. Ringstedvej 32, 4300. 

Der skal vælges et par repræsentanter fra lærere: MBO og DRI 

Der skal vælges et par repræsentanter fra elevrådet: Nora, Zubaidah og Haley. 

Der skal vælges et par repræsentanter fra forældrene: Søren og ? 

 

Naja 

De næste skolebestyrelsesmøder: 30/11, 13/12, 31/01, 28/02, 20/03, 24/4, 29/5 


